
Protokół Nr XLVII/2022 

XLVII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 25 sierpnia 2022 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 15 radnych. 

 

Miejsce posiedzenia sesji:  budynek Centrum Społeczno-Kulturalnego w Koniecpolu  

ul. Szkolna 1. 

 

Ad. 1 Otwarcia XLVII zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Gwidona Jelonka, Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, 

Mecenasa Michała Ladę, Prezesa MPK Tomasza Górę radnych, pracowników urzędu, 

sołtysów i wszystkich obecnych.  

Zgodnie z listą obecności sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

kworum. Radny Leszek Pluta dotrze na obrady.  Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest 

nagrywana i transmitowana.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji. 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: XLVI. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

2) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy na 2022 rok. 

3) w sprawie uchwalenia Statutu Sołectw w Gminie Koniecpol. 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw  z dotychczasowymi 

dzierżawcami, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres kolejnych 3 lat 

5) w sprawie zmiany uchwały NR LIV/396/18 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 16 maja 2018 

r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczyciela pedagoga, 

psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego szkolnego i doradcy zawodowego w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Koniecpol. 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/395/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Koniecpol 

na lata 2021 – 2032.  

7) w sprawie przejęcia zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi 

w ciągu dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych Miasta i Gminy Koniecpol 

8) w sprawie zmiany uchwały NR XLVI/405/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 

2022r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta - 

Gminy Koniecpol na lata 2022 – 2026. 
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9) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Koniecpol. 

10) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej  wyznaczenia przejść dla pieszych na ulicy 

Kościuszki i ulicy Rynek w Koniecpolu. 

11) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyznaczenia przystanków komunikacji transportu 

zbiorowego na ulicy Kościuszki w Koniecpolu. 

12) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

13) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Koniecpol w zamian za udziały 

wkładu niepieniężnego (aport) do SIM Śląsk Północ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą w Lublińcu w postaci prawa własności nieruchomości nr ewid. 1853/1, położonej w 

obrębie Koniecpol. 

14) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Koniecpol do partnerstwa  

i zawarcie porozumienia dotyczącego wdrażania Strategii Innych Instrumentów Terytorialnych 

Partnerstwa Gminy Koniecpol, Gminy Lelów i Gminy Irządze – „Razem dla Rozwoju”. 

 

6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

7. Interpelacje radnych. 
8. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 9.  Zapytania i wolne wnioski. 

10.  Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XLVII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 3 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem z XLVI sesji i nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Radny Leszek Pluta przybył na posiedzenie sesji. 

Stan radnych - 15 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

23.06.2022 do 25.08.2022 (zał. do protokołu). 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała za przedstawienie sprawozdania za okres 

międzysesyjny i oddała głos radnemu Zbigniewowi Domoradzkiemu. 

Radny Zbigniew Domoradzki zadał pytanie w sprawie ul. Rzecznej, z tego co radny zobaczył 

na prezentacji i dowiedział się od mieszkańców to sytuacja jest nieciekawa, ponieważ przy 

ulewnych deszczach zalewa posesje na tej ulicy. Na ostatniej komisji była rozmowa nt. 

dofinasowania, tj. na ul. Szkolną 6 mln zł, ul. Rzeczną 6 mln zł. Rozmawialiśmy, którą ulicę 

wybierzemy i która jest ważniejsza. Radny był po stronie dofinasowania ul. Szkolnej ale w 

obecnej sytuacji ul. Rzeczna wymaga szybkiej naprawy kanalizacji. Radny przyznał, że 

wybór tej inwestycji jest oczywisty.  Czy ustalona jest diagnoza, dlaczego dochodzi do 

zalewania na ul. Rzecznej? Czy przyczyną jest niewydolność oczyszczalni, czy niedrożność 

kolektora kanalizacyjnego czy inne?  

Burmistrz Ryszard Suliga odpowiedział radnemu Zbigniewowi Domoradzkiemu, że nie chce 

dzielić inwestycji, czy może ta lub tamta. Może uda się zrobić obydwie ulice, jeżeli wystarczy 
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nam środków z dofinansowania. Na ul. Szkolnej jest podobna sytuacja co na ul. Rzecznej, 

przy nawalnym deszczu naprzeciwko budynku CSK nie da się przejechać. Woda nie nadąża 

spłynąć, bo nie ma prawidłowego odwodnienia. Odwodnienia nie ma z ul. Różanej i ul. 

Tarchalskiego. Odnośnie ul. Szkolnej został wykonany przetarg, a kwota z pierwszego 

przetargu to 16 mln zł. Pozyskano dodatkowe około 2 mln zł. Został wykonany drugi 

przetarg, w którym jedna z firm złożyła ofertę na 18 mln zł, a druga firma na kwotę 12 mln zł. 

W tej chwili jesteśmy w momencie podpisania umowy i wyrażenia zgody przez potencjalnych 

wykonawców na to, że wstrzymają się z naszą decyzją wykonania przebudowy tej drogi. Przy  

panującej inflacji oraz wysokich cenach rozważamy możliwość ogłoszenia trzeciego 

przetargu. Burmistrz przyznał, że ul. Rzeczna wymaga przebudowy i oczekujemy na 

informację ws. otrzymania środków finansowych na przebudowę targowiska. Nasza 

oczyszczalnia nie spełni możliwości tego, co zostało wykonane.  Oczyszczalnia miała być 

wykonana z 6 zbiorników, a zrobiona została z 4. Jest niezadaszona, z której wyłania się woń, 

którą czuć w pobliżu. Przygotowana jest dokumentacja, aby starać się o dofinansowanie. 

Jeżeli nie uda nam się wcześniej otrzymać dofinansowania do przebudowy oczyszczalni to 

przy najbliższym naborze wniosków z „Polskiego Ładu” budowa tego obiektu będzie 

zgłoszona.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Skarbnik Monikę Starczewską o przedstawienie 

zmian w budżecie. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie w WPF w roku bieżącym.  

W wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano zmian, które wynikają ze zmian dokonanych 

w uchwale budżetowej w roku 2022, i wynikające ze zmiany w przedsięwzięciach. W roku 

2022 zwiększono plan dochodów ogółem o kwotę 2.304.031,85 zł, w tym bieżące 343.031,80 

zł, majątkowe 1.961.000,05 zł. Zwiększono plan wydatków ogółem o kwotę 1.349.171,80 zł, 

z tego bieżące 552.339,30 zł i majątkowe 796.832,50 zł. Zmniejszono plan przychodów 

ogółem o kwotę 954.860,05 zł – są to przychody z tytułu wolnych środków. W roku 2023 

prognozy dokonano następujących zmian: zmniejszono plan wydatków bieżących o kwotę 

107.559,39 zł i o tę samą kwotę zwiększono plan wydatków majątkowych. Dokonano zmian 

w przedsięwzięciu pn. „Termomodernizacja Przedszkola nr 1 w Koniecpolu” i zwiększono 

łączne nakłady finansowe, limit roku 2022 oraz limit zobowiązań o kwotę 230.000,00 zł. 

W przedsięwzięciu „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej, pompowni ścieków 

wraz z zasilaniem energetycznym i odbudową dróg po robotach kanalizacyjnych w 

Koniecpolu zadanie nr I – „dzielnica Magdasz”, etap 1 zwiększono łączne nakłady finansowe, 

limit roku 2022 oraz limit zobowiązań o kwotę 130.726,80 zł. Wprowadzono dwa nowe 

przedsięwzięcia związane z „Opracowaniem kompleksowej dokumentacji projektowej na 

przebudowę i rozbudowę układu drogowego w Koniecpolu obejmującego drogi gminne: ul. 

Wesoła, ul. Willowa, ul. Topolowa, ul. Bukowa, ul. Akacjowa, ul. Brzozowa i ul. Jodłowa, 

wraz z uzyskaniem dokumentu zezwalającego na rozpoczęcie robót budowlanych”. Jednostka 

odpowiedzialna za realizację: Urząd Miasta i Gminy Koniecpol, okres realizacji: 2022-2023. 

Łączne nakłady finansowe limit roku 2023 i zobowiązań – 252.150,00 zł. Drugie zadanie 

związane z „Opracowaniem kompleksowej dokumentacji projektowej na przebudowę i 

rozbudowę drogi gminnej w Koniecpolu – ul. Leśna (od skrzyżowania z droga powiatową – 

ul. Włoszczowską do boiska „Orlik”, wraz z uzyskaniem decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej. Jednostka odpowiedzialna za realizację: Urząd Miasta i Gminy 

Koniecpol, okres realizacji: 2022-2023. Łączne nakłady finansowe limit roku 2023 i 

zobowiązań to kwota: 135.500,00 zł.  

Pani Skarbnik na prośbę radnego Zbigniewa Domoradzkiego dodała ws. dochodów 

bieżących. Zwiększenie subwencji oświatowej o kwotę 144.684,00 zł, zwrot części wydatków 
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poniesionych na bieżące utrzymanie uchodźców z Ukrainy: 58.680,00 zł,  odsetki od lokat 

bankowych: 9.866,80 zł, dotacja z WFOŚ i NFOŚ na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest: 87.825,00 zł, dotacja celowa na realizację świadczenia wychowawczego: 10.000,00 zł, 

środki z Funduszu Pomocy: 31.976,00 zł, dotacja celowa na zadanie realizowane w ramach 

Marszałkowskiego Konkursu „Inicjatywa sołecka” w sołectwie Radoszewnica: 40.000,00 zł, 

dotacja celowa na przebudowę ul. Łanowej w Okołowicach: 217.280,00 zł, dotacja na zadanie 

pn. „Poprawa bezpieczeństwa pieszych na przejściach w obrębie skrzyżowania DP nr 1091S 

(ul. Żeromskiego) z ul. Szkolną w Koniecpolu łącznie 78.500,00 zł, refundacja wydatków ze 

środków unijnych na zadanie pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej, deszczowej i sieci 

wodociągowej w dzielnicy Słowik: 1.625.220,05 zł.  

Wydatki bieżące na wynagrodzenia i zadania statutowe w dziale „Oświata”: 276.660,00 zł, 

zwiększenie wydatków na zakup energii: 70.000,00 zł, na bieżące utrzymanie uchodźców z 

Ukrainy: 58.680,00 zł, na bieżące utrzymanie OSP: 33.000,00 zł, usuwanie, transport i 

unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest: 87.825,00 zł, świadczenia wychowawcze: 

10.000,00 zł, pomoc finansowa dla Powiatu Włoszczowskiego na projekt „Odbudowa bunkra 

i poprawa infrastruktury historycznej bazy AK”: 10.000,00 zł, zwiększenie wydatków 

majątkowych na „Termomodernizację Przedszkola nr 1 w Koniecpolu”: 230.000,00 zł, 

wydatki na zakup wyżywienia w żłobku: 12.000,00 zł, wydatki na przebudowę ul. Łanowej w 

Okołowicach: 217.280,00 zł, poprawa bezpieczeństwa pieszych w obrębie skrzyżowania DP 

nr 1091S ul. Żeromskiego i ul. Szkolna: 107.000,00 zł, oświetlenie ul. Zamkowa: 54.000,00 

zł, zwiększenie dotacji dla Domu Kultury na zadanie „Infrastruktura turystyczna i 

odpoczynkowa terenów przybrzeżnych i śródlądowych obszarów rybackich i akwakultury”: 

52.000,00 zł i zwiększenie wydatków pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej, 

pompowni ścieków wraz z zasilaniem energetycznym i odbudową dróg po robotach 

kanalizacyjnych dzielnica Magdasz”: 130.726,80 zł. Przychody są z tytułu wolnych środków. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, że radny Zbigniew Domoradzki zadał pytanie ws. 

kwoty 230.000,00 zł przy termomodernizacji Przedszkola nr 1, koszty są po naszej stronie, 

które w projekcie nie są ujęte. Rozmawialiśmy na komisji, że koszty wyniknęły w trakcie 

remontu i okazały się wyższe niż ktokolwiek zakładał.  

Sekretarz Sebastian Musiał powiedział, że realizujemy projekt termomodernizacyjny ze 

środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, 

czyli jeszcze z poprzedniej perspektywy projekt był opracowany i zgłoszony w zakresie 

takim, który obejmował aktywność energetyczną obiektu, czyli docieplenie, 

termomodernizację, wymianę źródła ciepła oraz budowa instalacji odnawialnych źródeł 

energii. W trakcie realizacji zadania doszły elementy, które nie są kwalifikowane ale 

konieczne do wykonania, aby obiekt mógł funkcjonować. Główne wydatki dotyczą 

modernizacji kuchni, jak również instalacji klimatyzacji i malowania.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zadała pytanie ws. ul. Łanowej, jeżeli zwiększamy wydatki 

to nie oznacza, że ta ulica będzie już robiona.  

Sekretarz Sebastian Musiał dodał, że są to środki, które wpłynęły z uwagi podpisania umowy 

i dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Środki zostały przyznane, ale nie w 

kwocie w jakiej był złożony wniosek. Jesteśmy po otwarciu ofert na drogę. Zrobiliśmy 

postępowanie w celu weryfikacji. Dofinansowanie mamy na kwotę 217.000,00 zł, a oferty, 

które były złożone to jedna niecały 1.000.000,00 zł, druga 1.200.000,00 zł. 

Radny Zbigniew Domoradzki zadał pytanie czy nie będziemy już robić ul. Szkolnej? 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odpowiedział, że jeżeli chodzi o przejścia dla pieszych to nie 

tylko chodzi o ul. Szkolną ale także o ul. Żeromskiego (trzy przejścia dla pieszych w obrębie 

skrzyżowania). Głównym kosztem jest oświetlenie przejść dla pieszych. Jeżeli będzie robiona 

ul. Szkolna to będzie wymagało pomalowania samej nakładki. Konieczna jest wymiana 

końcówki odwodnienia, żeby wodę odprowadzić na skrzyżowaniu ul. Szkolnej z ul. 
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Żeromskiego. Chcemy rozwijać ciepłownictwo w Koniecpolu w czasie, gdzie panująca 

inflacja idzie ciągle w górę. Chcemy wypuścić kanał ciepłowniczy za ul. Żeromskiego i 

doprowadzić do budynku CSK.  

 

Przystąpiono do głosowania:  

- Uchwała Nr XLVII/415/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/416/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLVII/417/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Statutu Sołectw w Gminie Koniecpol. 

 

Sekretarz Sebastian Musiał przedstawił informację z przebiegu konsultacji społecznych ws. 

uchwalenia statutów sołectw w Gminie Koniecpol. W Gminie Koniecpol są 24 sołectwa, z 

czego sołectwo Teresów ma statut, który odpowiada obecnie obowiązującym przepisom, czyli 

ustawie o samorządzie gminnym. Statuty pozostałych 23 sołectw straciły ważność i konieczna 

była ich aktualizacja. Dzisiaj po przeprowadzonych konsultacjach społecznych możemy 

uchwalić statuty sołectw.  

Przewodnicząca Anta Chrzuszcz dodała, że konsultacje społeczne odbyły się w dniach od  9 

czerwca do 23 czerwca 2022 r. i następnie przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/418/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw  z dotychczasowymi 

dzierżawcami, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres kolejnych 3 

lat. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/419/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie zmiany uchwały NR LIV/396/18 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 16 maja  

2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczyciela 

pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego szkolnego i doradcy zawodowego 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Koniecpol. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zadała pytanie, co jeśli nie mamy dwóch tygodni na opublikowanie 

do 1 września?  

Mecenas Michał Lada powiedział, że ustawa o ogłaszaniu aktów normatywnych w art. 4 pozwala 

skrócić okres vacatio legis w sytuacji, kiedy projektowane zmiany nie pogarszają sytuacji obywatela 

lub mieszkańca. Obowiązek zmiany tej uchwały wynika z powszechnie obowiązujących przepisów. 

Od 1 września pojawia się nowe stanowisko pracy w szkole. W porozumieniu ze służbami nadzoru 

prawnego wojewody, ten okres może być skrócony.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek dodał, że dochodzi tutaj o nowe stanowisko - pedagog specjalny. 

Obowiązkowy jest etat psychologa w szkole i jest problem z obsadzeniem tego wakatu. Może się 

okazać, że takich specjalistów na terenie naszej gminy nie będzie.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/420/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/395/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2032.  

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/421/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie przejęcia zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi 

w ciągu dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych Miasta i Gminy Koniecpol 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr XLVII/422/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r. w 

sprawie zmiany uchwały NR XLVI/405/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 

czerwca 2022r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta - Gminy Koniecpol na lata 2022 – 2026. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/423/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Koniecpol. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/424/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej  wyznaczenia przejść dla pieszych na ulicy 

Kościuszki i ulicy Rynek w Koniecpolu. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zwróciła się do radnego Mateusza Szymali – 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska komisji 

ws. petycji.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Mateusz Szymala powiedział, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 12 maja 2022 r. i 9 czerwca 2022 

r. rozpatrywała petycję radnej Pani Judyty Belki-Domińczyk; Komisja na posiedzeniu 9 

czerwca 2022 r. stosunkiem głosów: 3 głosy – za, )- przeciw i 0- wstrzymujących się  zajęła 

następujące stanowisko. Uznać Petycję w sprawie wyznaczenia przejść dla pieszych na ulicy 

Kościuszki i Rynek w Koniecpolu z dn. 26.04.2022 Znak 5016/2022 za bezprzedmiotową. W 

uzasadnieniu Dyrektor Biura Gwidon Jelonek pismem z dnia 19.04.2022 Nr 

IGN.7234.57.2022 wystąpił do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach z prośbą o 

zmianę organizacji ruchu w zakresie przejść dla pieszych w ul. Rynek i Kościuszki w 

Koniecpolu. Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania Drogami i Mostami mgr inż. Jerzy 

Machowski pismem nr WIR.6026.546.2022.PMAK.8147.22 negatywnie odniósł się do 

prośby Dyrektora Biura.  

Druga petycja stosunkiem głosów 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji zajęła stanowisko, żeby uznać petycję w sprawie wyznaczenia 

przystanków komunikacji transportu zbiorowego na ulicy Kościuszki w Koniecpolu z dn. 

26.04.2022 Znak 5017/2022 za zasadną.  
 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 2 

Wstrzymuję się – 1. 
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Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Dyrektora Gwidona Jelonka o wyjaśnienie. 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek powiedział, że mieszkańcy są w dalszym ciągu 

zainteresowani tematem dodatkowych przejść na ww. ulicach. Wcześniej było wiele rozmów 

z Zarządem Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. Na nasz pisemny wniosek otrzymaliśmy 

odpowiedź, że dwa przejścia w Rynku zdaniem Zarządu Dróg Wojewódzkich ograniczy co 

najmniej 4 miejsca parkingowe. Sugestia jest taka, żeby zrobić jedno przejście dla pieszych w 

Rynku na drodze wojewódzkiej. Natomiast koło Poczty Polskiej wg. przeprowadzonych 

badań  jest małe natężenie ruchu i wg. ustawy nie powinno być tam przejścia dla pieszych.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – dopóki nie było ustawy, że pieszy ma pierwszeństwo, 

ludzie tak bardzo za tym nie optowali.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek – ustawa dała pieszym dużo możliwości, ale najważniejsze 

jest nasze bezpieczeństwo.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk dodała, że przedmiotem petycji były nie tylko przejścia dla 

pieszych w ul. Rynek, ale chodziło o przejścia dla pieszych w ul. Południowej – skrzyżowanie 

z ul. Kościuszki oraz wyznaczenie innych przejść na całej długości drogi w tej ulicy. Według 

radnej i mieszkańców jest wzmożony ruch pojazdów przede wszystkim powyżej o 3,5 tony. 

Ruch tych pojazdów znacznie przekracza dopuszczalna prędkość w terenie zabudowanym, co 

stwarza duże zagrożenie dla mieszkańców. Przekroczenie prędkości skutkuje znacznymi 

wibracjami w domach zlokalizowanymi przy ul. Kościuszki wraz ze zgłaszanymi 

uszkodzeniami budynków. Kwestia spowolnienia tego ruchu i wyznaczenia bezpiecznych, 

oświetlonych przejść dla pieszych jest bardzo ważna. Na drodze 794 np. w miejscowości 

Lelów mamy 4 przejścia dla pieszych. Również przejścia dla pieszych są na innych drogach, 

w tym np. w Łopusznie – 8 lub 9 przejść. Radna podkreśliła, że osobom na ul. Kościuszki 

ciężko się mieszka, szczególnie na posesjach, gdzie domy są blisko usytuowane drogi. Petycja 

dla radnej jest zasadna, i nie zapoznała się ona z odpowiedzią z Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

W sprawie podjęcia takiego stanowiska powinni się wszyscy zapoznać.  

Burmistrz Ryszard Suliga – to co było powiedziane przez Panią Radną, to wiemy że 

bezpieczeństwo ludzi jest istotne. Wiemy, jakie przepisy będą wprowadzone z dniem 1 

września. Jednym z nich jest niezrozumiały przepis dotyczący parkowania. A chodnik 

przeznaczony jest tylko dla pieszych. Tej sprawy nie zostawiamy i nadal jesteśmy w 

kontakcie z Urzędem Marszałkowskim i Zarządem Dróg Wojewódzkich w Katowicach. 

Temat nie tylko dotyczy ul. Kościuszki, również podobna sytuacja jest na drodze 786, gdzie 

w Luborczy nie ma chodników. Jest planowane spotkanie ws. bezpieczeństwa. Przy 

modernizacji Rynku będziemy analizować temat przejść dla pieszych.  

 

- Uchwała Nr XLVII/425/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.   

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyznaczenia przystanków komunikacji 

transportu zbiorowego na ulicy Kościuszki w Koniecpolu. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, że radna jeszcze krótki czas pełni swoją funkcję, a 

radni pracują w różnym trybie w komisjach i na sesjach procedujemy uchwały, które są 

wcześniej omówione. Nie zdarzyło się, żeby radny składał petycję, która idzie do potem do 

rozpatrzenia do komisji, która sprawę bada i kończy się to uchwałą.  Możemy krócej 

załatwiać sprawę i dochodzić do pewnych wniosków.  



 9 

- Uchwała Nr XLVII/426/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/427/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Koniecpol w zamian za udziały 

wkładu niepieniężnego (aport) do SIM Śląsk Północ spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Lublińcu w postaci prawa własności nieruchomości nr 

ewid. 1853/1, położonej w obrębie Koniecpol. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zadała pytanie, czy jest potrzeba wyceny tej działki? 

Burmistrz Ryszard Suliga – każdy grunt podlega wycenie. Grunt ten włożony jest aportem na 

budowę bloku, my jako gmina nie ponosimy kosztów.  Nasza gmina, jako jedyna jest 

przygotowana do budowy tego bloku na tzw. „Księżym Polu” . We wrześniu chcemy 

podpisać już akt notarialny i planowane jest w trybie natychmiastowym ogłoszenie przetargu 

na budowę i projektowanie tego budynku.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVII/428/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 sierpnia 2022 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Koniecpol do partnerstwa  

i zawarcie porozumienia dotyczącego wdrażania Strategii Innych Instrumentów 

Terytorialnych Partnerstwa Gminy Koniecpol, Gminy Lelów i Gminy Irządze – „Razem dla 

Rozwoju”. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zarządziła 15 minut przerwy. 

Po zarządzonej przerwie stan radnych -14. Radny Mateusz Szymala opuścił posiedzenie sesji 

Rady Miejskiej. 

 

 

Ad. 6 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – radny Leszek Pluta otrzymał odpowiedź na interpelację z 

dnia 23.06.2022 r. w sprawie informacji o postępie prac nad przygotowaniem przetargu na 

wykonanie projektu dróg w dzielnicy Słowik (ul. Słowik, Górna, Akacjowa, Brzozowa, 
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Topolowa, Wesoła Willowa. Proszę o przybliżone określenie daty planowanego ogłoszenia 

przetargu. 

 

Odpowiedź: „Uprzejmie informuję, że postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na opracowanie kompleksowych dokumentacji projektowych na przebudowę 

dwóch odcinków dróg gminnych, obejmujące również drogi w dzielnicy Słowik, tj. ul. 

Wesołą, Willową,  Akacjową, Brzozową, Topolową, Bukową i Jodłową zostało wszczęte w 

dniu 29.06.2022 r. Otwarcie ofert nastąpiło dnia 11.07.2022 r. Złożone zostały dwie oferty na 

kwoty brutto odpowiednio 252 150,00 zł i 270 600,00 zł. Obydwie oferty przewyższają kwotę 

jaką zamierzał przeznaczyć Zamawiający na sfinansowanie powyższego zamówienia, tj. 

140 000,00 zł. 

Wykonana została natomiast dokumentacja projektowa przebudowy ul. Słowik wraz                

z fragmentem ul. Górnej (od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 786 do kładki dla pieszych 

nad torami kolejowymi). Postały do przebudowy odcinek ul. Górnej (od skrzyżowania z ul. 

Wąską do skrzyżowania z ul. Klonową), może zostać przebudowany po zrealizowaniu 

zaprojektowanej w tej drodze inwestycji dotyczącej budowy kanalizacji sanitarnej, 

deszczowej i sieci wodociągowej, na którą gmina Koniecpol posiada aktualne pozwolenie na 

budowę.”           

 

Radny Leszek Pluta odniósł się do swojej interpelacji, na której odpowiedź otrzymał w 

krótkim czasie. Radny podziękował za pozytywne załatwienie sprawy. Na dzisiejszej sesji 

uchwałą zostały zabezpieczone środki na wykonanie projektu w tej dzielnicy. Mamy gotowy 

projekt z ul. Słowik z fragmentem ul. Górna.  

 

Radny Wojciech Skrobich otrzymał odpowiedź na interpelację z dnia 23.06.2022 r. w sprawie 

konkursów na dyrektorów placówek oświatowych, które odbywają się w tak późnym terminie 

po zakończeniu roku szkolnego. 

 

Odpowiedź: „Konkursu na stanowisko dyrektora: Przedszkola nr 1, Przedszkola nr 2 oraz 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Józefa Piłsudskiego w Koniecpolu  został ogłoszony 3 czerwca 

2022 r. z możliwością aplikowania do 20 czerwca 2022 r. do godz. 10.00, przeprowadzenie 

konkursów zaplanowane zostało na dzień 28 czerwca 2022 r. Terminy poszczególnych 

etapów organizacji konkursu były zgodne z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej 

z 11 sierpnia 2017 r. w sprawie regulaminu konkursu na stanowisko dyrektora publicznego 

przedszkola, publicznej szkoły podstawowej, publicznej szkoły ponadpodstawowej 

lub publicznej placówki oraz trybu pracy komisji konkursowej (t.j. Dz. U z 2021 r., poz. 

1428).  

 Projekty organizacyjne przedstawione do opinii Kuratorium Oświaty w maju 

br. zostały sporządzone w taki sposób, aby w jak najmniejszym stopniu wybór nowego 

dyrektora w zakłócał pracę jednostki.  

Godziny dydaktyczne jakie dyrektor powinien przepracować zostały oznaczone 

we wszystkich jednostkach jako wakat w projektach arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 

2022/2023. Godziny wybrane na wakat zostały tak dobrane aby nie wpływały niekorzystnie 

na przydzielone godziny innym nauczycielom. W przypadku Przedszkoli są to godziny 

wymagające przygotowania do edukacji wczesnoszkolnej i przedszkolnej co jest warunkiem 

koniecznym aby móc się ubiegać o stanowisko dyrektora pedagogicznego w przedszkolu, 

w przypadku Szkoły są to godziny świetlicy, do której kwalifikacje posiada każdy nauczyciel 

posiadający przygotowanie do nauczania w szkole podstawowej. 
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Prawo Oświatowe przewiduje również powołanie na stanowisko dyrektora kandydata, który 

nie jest nauczycielem, to z kolei w żaden sposób nie wpływa na projekt arkusza 

organizacyjnego tylko generuje dodatkowe koszty finansowe dla organu prowadzącego.” 

 

Ad 7 Interpelacje radnych. 

Radni na sesji w dniu dzisiejszym nie złożyli interpelacji.  

 
Ad 8 Wystąpienia zaproszonych gości. 
Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad. 9 Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Andrzej Kozak zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora Biura Gwidona Jelonka 

odnośnie oświetlenia w dwóch miejscach na Wólce.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek potwierdził, że radny osobiście zwracał się do niego w tej 

sprawie. Od razu było wysłane zgłoszenie i Tauron powinien reagować błyskawicznie.   

W dniu dzisiejszym sprawa była ponawiana.  

 

Radny Dariusz Saternus zwrócił się do Prezesa MPK Tomasza Góry w sprawie ogrzewania na 

ul. Robotniczej i ulicach przyległych. 

Prezes MPK Tomasz Góra powiedział, że Miejskie Przedsiębiorstwo Komunalne ogłosiło 

przetarg na zakup opału na sezon grzewczy 2022/2023. Zgłoszone zostały w przetargu dwie 

oferty, w tym jedna z ofert nie spełniła wymagań specyfikacji i nie wpłynęło do niej wadium. 

Druga oferta jest ważna i cena zaproponowana przez dostawcę jest 1760 zł netto za tonę 

miału węglowego w klasie 22. Przetarg jeszcze nie jzosatał rozstrzygnięty,  a termin jest 30 

dniowy, więc mamy chwilę na podjęcie decyzji. Szukamy nadal innych rozwiązań, żeby 

pozyskać opał w trochę niższej cenie. Mamy sporządzoną kalkulację cennika ciepła, ale 

jeszcze nie wiemy, jaka będzie ostateczna cena energii elektrycznej. Wspólnie z gminą mamy 

ogłoszony przetarg na dostawę energii elektrycznej. Dostawca energii zaproponował nam 

aneks zwiększający kwotę za kilowat. Cena energii elektrycznej jest drugim składnikiem 

produkcji dostarczania ciepła dla mieszkańców. Na pewno nie unikniemy podwyżek. Rząd we 

wtorek pracował nad ustawą ws. dopłat do ciepła systemowego, dotyczy to obiektów powyżej 

5 megawatów oraz ciepła nietaryfowanego, takiego jak my dostarczamy mieszkańcom, bo 

nasza kotłownia ma 4,9 megawata mocy. Z informacji, które do nas dochodzą z mediów mają 

być dopłaty do mieszkańców, którzy korzystają z ciepła nietaryfowanego z kotłowni miejskiej 

i miejskiej sieci ciepłowniczej. Dla porównania dwa sezony grzewcze wstecz, cena dla MPK 

była 217 zł netto za tonę. W zeszłym roku we wrześniu uzyskaliśmy cenę 343 zł za tonę. W 

ubiegłym roku jesienią i z początkiem tego roku ceny rosły poprzez podpisywanie aneksów 

do obowiązującej umowy. Była to kwota 410 zł po negocjacjach. Przy kolejnym aneksie była 

to kwota wyższa. W ostatnim aneksie w połowie marca była już to kwota 730 zł netto. Cena 

rynkowa w maju na wolnym rynku oscylowała 1500 zł za tonę. Wiadomo, że ceny idą ciągle 

w górę. Liczymy, że z rządu napłyną pozytywne informacje dotyczące dopłat dla 

mieszkańców takich osiedli, jak nasi odbiorcy.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Koniecpolu przyjmuje wnioski dotyczące dopłat do zakupu węgla. Mamy nadzieję, że 

przewidziane rekompensaty będą dotyczyć spółdzielni mieszkaniowych. Czekamy także na 

rekompensaty dla samorządów. A cena energii elektrycznej idzie ciągle w górę.    

Ad. 10 Sprawy różne. 
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Radna Barbara Popanda-Skrzypczyk złożyła podziękowania za realizację inwestycji w 

dzielnicy Magdasz. Jest już częściowo położony asfalt, jest altana, gdzie można miło spędzić 

czas. Radna złożyła podziękowania w imieniu własnym i mieszkańców. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zaprosiła na najbliższe uroczystości: Dożynki Gminne, na 

otwarcie wystawy replik obrazów Jana Matejki, na „Narodowe Czytanie”, obchody 83. 

rocznicy wybuchu II wojny światowej oraz na Powiatowy Przegląd Orkiestr Dętych.  

Ad.11 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

XLVII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 17:55.        


